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PROTOKÓŁ NR LXI/2023 Sesji Rady Gminy Siedlce. 
Sesja odbyła się w dniu 26 października  2023 roku w Urzędzie Gminy Siedlce. 

 
 
Rada Gminy Siedlce liczy 15 Radnych. 
Na Sesji obecnych było: 15 Radnych.  
 
Godzina rozpoczęcia obrad: 13.00. 
 
Udział w obradach wzięli: 
 
1. Pan Henryk Brodowski  - Wójt Gminy Siedlce 
2. Pan Sławomir Jagiełło  - Zastępca Wójta 
3. Pani Dorota Dmowska-Paczuska      - Sekretarz Gminy 
4. Pani Barbara Rybaczewska  - Skarbnik Gminy 
5. Pan Tomasz Sawicki  - Kierownik Wydziału IOŚ 
6. Pani Agnieszka Wiadrowska  - Kierownik Wydziału FPO 
7. Pani Izabela Kuniewicz  - Dyrektor GOK 
8. Pani Karina Khattak                           - Dyrektor GOPS 
 
LXI Sesję Rady Gminy Siedlce otworzył Przewodniczący Rady Pan Andrzej Rymuza, który na 
podstawie listy obecności stwierdził quorum, decyzje Rady będą prawomocne.  
 
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem czy są uwagi do porządku obrad.  
 
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie Sesji; 
2. Przyjęcie protokołu z LX Sesji Rady Gminy; 
3. Informacja Wójta z realizacji uchwał i pracy w okresie międzysesyjnym; 
4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Siedleckiego na 

dofinasowanie zadania pn. „Remont odcinka drogi powiatowej nr 3620W w m. Korczew oraz drogi 
powiatowej nr 3685W w m. Ujrzanów”, Cześć II „Remont drogi powiatowej nr 3685W  
w m. Ujrzanów”. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Siedlce na 2023 rok; 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Siedlce; 
7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w miejscowości 

Błogoszcz na rzecz Gminy Siedlce; 
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w miejscowości 

Jagodnia na rzecz Gminy Siedlce; 
9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w miejscowości 

Strzała na rzecz Gminy Siedlce; 
10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w miejscowości 

Nowe Iganie; 
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w miejscowości 

Pruszyn-Pieńki; 
12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działek ewidencyjnych nr 342/5, 343/5, 344/5, 345/2, 346 we wsi Ujrzanów,  
w gminie Siedlce; 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla działek ewidencyjnych nr 574, 575, 576 we wsi Strzała, w gminie Siedlce; 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki 
ewidencyjnej nr 151/12 we wsi Stok Lacki, w gminie Siedlce; 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy, siedziby oraz statutu gminnej instytucji kultury o nazwie 
Gminny Ośrodek Kultury w Siedlcach; 

16. Podjęcie uchwały w sprawie aktu nadania wyróżnienia Zasłużonego dla Gminy Siedlce Pana 
Janusza Mikulskiego; 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PGE 
Dystrybucja S.A.; 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PSG 
Sp. z o.o.; 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję 2024-2027; 
20. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Siedlce za rok szkolny   2022/2023;  
21. Informacja Wójta Gminy Siedlce o oświadczeniach majątkowych pracowników; 
22. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Siedlce o oświadczeniach majątkowych radnych; 
23. Informacje Przewodniczącego Rady; 
24. Wolne wnioski, informacje; 
25. Zamknięcie obrad.             

 
Radny Albert Gochnio zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad w zakresie dwóch uchwał komisji 
skarg, wniosków i petycji w sprawie przekazania petycji wg. właściwości (poz. 20 i 21 porządku obrad) 
zwiększając tym samym porządek obrad do 27 pozycji. 
 
Przewodniczący Rady zapytał o inne uwagi bądź wnioski do porządku obrad. 
Innych uwag i wniosków nie było. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie petycji z dnia 7 sierpnia br.  
z propozycją wprowadzenia do porządku obrad pod nr 20.  
Przewodniczący Rady stwierdził,  propozycja została podjęta głosami: za - 15, przeciw – 0, 
wstrzymujące się – 0. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie petycji z dnia 18 września br.  
w sprawie wprowadzenia kursu autobusowego nr 13 z propozycją wprowadzenia do porządku obrad 
pod nr 21.  
Przewodniczący Rady stwierdził,  propozycja została podjęta głosami: za - 15, przeciw – 0, 
wstrzymujące się – 0. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie cały, zmieniony porządek obrad. Zmieniony porządek 
obrad został przyjęty głosami: za - 15, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Porządek obrad po zmianie: 
 
1. Otwarcie Sesji; 
2. Przyjęcie protokołu z LX Sesji Rady Gminy; 
3. Informacja Wójta z realizacji uchwał i pracy w okresie międzysesyjnym; 
4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Siedleckiego na 

dofinasowanie zadania pn. „Remont odcinka drogi powiatowej nr 3620W w m. Korczew oraz drogi 
powiatowej nr 3685W w m. Ujrzanów”, Cześć II „Remont drogi powiatowej nr 3685W  
 m. Ujrzanów”. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Siedlce na 2023 rok; 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Siedlce; 
7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w miejscowości 

Błogoszcz na rzecz Gminy Siedlce; 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w miejscowości 
Jagodnia na rzecz Gminy Siedlce; 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w miejscowości 
Strzała na rzecz Gminy Siedlce; 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w miejscowości 
Nowe Iganie; 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w miejscowości 
Pruszyn-Pieńki; 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla działek ewidencyjnych nr 342/5, 343/5, 344/5, 345/2, 346 we wsi Ujrzanów,  
w gminie Siedlce; 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla działek ewidencyjnych nr 574, 575, 576 we wsi Strzała, w gminie Siedlce; 

14. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki 
ewidencyjnej nr 151/12 we wsi Stok Lacki, w gminie Siedlce; 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy, siedziby oraz statutu gminnej instytucji kultury o nazwie 
Gminny Ośrodek Kultury w Siedlcach; 

16. Podjęcie uchwały w sprawie aktu nadania wyróżnienia Zasłużonego dla Gminy Siedlce Pana 
Janusza Mikulskiego; 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PGE 
Dystrybucja S.A.; 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PSG 
Sp. z o.o.; 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję 2024-2027; 
20. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości; 
21. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości; 
22. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Siedlce za rok szkolny   2022/2023;  
23. Informacja Wójta Gminy Siedlce o oświadczeniach majątkowych pracowników; 
24. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Siedlce o oświadczeniach majątkowych radnych; 
25. Informacje Przewodniczącego Rady; 
26. Wolne wnioski, informacje; 
27. Zamknięcie obrad. 
 
Wójt Gminy wraz z Przewodniczącym Rady Gminy wręczyli nagrody laureatom w gminnym konkursie 
fotograficznym „Dwór w Ostrówku”. 
 
Przewodniczący obrad oddał głos mieszkańcowi Żelkowa Kolonii. 
 
Pan Mateusz Melaniuk wskazał na konieczność zamontowania progów zwalniających w Żelkowie 
Kolonii na ulicy Południowej. 
 
Wójt Gminy ustosunkował się do wypowiedzi Pana Melaniuka Mateusza informując, że sprawa zostanie 
przeanalizowana. 
 
W sprawie zajął głos również radny Albert Gochnio wskazując na konieczność zamontowania progów 
zwalniających celem wzmocnienia bezpieczeństwa. 
 
Przewodniczący obrad wskazał na podjęcie czynności zmierzających do ograniczenia szybkości 
zamiast zamontowania progów zwalniających. 
 
Innych uwag i wniosków w sprawie nie było.  
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Ad.2 
Przyjęcie protokołu z LX Sesji Rady Gminy. 
 
Przewodniczący obrad przeszedł do przyjęcia protokołu nr LX. 
 
Przewodniczący obrad zapytał czy są uwag i wniosków do protokołu. Uwag i wniosków nie zgłoszono. 
Protokół z LX Sesji Rady Gminy został przyjęty. 
 
Ad.3 
Informacja Wójta z realizacji uchwał i pracy w okresie międzysesyjnym 
 
Informację z realizacji uchwał i pracy w okresie międzysesyjnym przedstawił Pan Henryk Brodowski 
Wójt Gminy Siedlce. Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 

Ad. 4 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Siedleckiego na 

dofinasowanie zadania pn. „Remont odcinka drogi powiatowej nr 3620W w m. Korczew oraz drogi 
powiatowej nr 3685W w m. Ujrzanów”, Cześć II „Remont drogi powiatowej nr 3685W w m. Ujrzanów”. 
 
Przewodniczący obrad Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. 
 
Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
Pytań ani uwag nie było. 
 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr LXI/870/2023 w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej dla Powiatu Siedleckiego na dofinasowanie zadania pn. „Remont odcinka drogi powiatowej 
nr 3620W w m. Korczew oraz drogi powiatowej nr 3685W w m. Ujrzanów”, Cześć II „Remont drogi 
powiatowej nr 3685W w m. Ujrzanów”,  została podjęta głosami: za - 15, przeciw – 0, wstrzymujące się 
– 0. 
 
Ad.5  
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Siedlce na 2023  rok; 
 
Przewodniczący obrad Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Natomiast od komisji 
do dnia dzisiejszego zostały wprowadzone korekty do tej uchwały i poprosił Panią Skarbnik  
o omówienie tych zmian. 
 
Pani Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Radna Aneta Olszak spytała z jakiego tytułu jest wpływ 450 tyś. ze sprzedaży mienia oraz w jakim celu 
zwiększona została dotacja dla Urzędu Miasta, czy jest to związane z tymi osobami niepełnosprawnymi 
czy to jeszcze jakieś inne wydatki, i jeszcze kwestia zwiększenia wydatków na budowę brakujących 
odcinków sieci wodno-kanalizacyjnych o 5.000,- i 20.000,- a zmniejszacie o 10.000,- i 40.000,- to 
ostatecznie jaka to jest wartość ? 
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Pani Skarbnik wyjaśniła, że jeżeli chodzi o brakujące odcinki sieci to zostały przeniesione środki 
pomiędzy kanalizacją a wodociągami o 10.000,- zł i dołożone zostało 160.000,- zł z ulicy Stok Lacki – 
Leśna i 40.000,- zł z brakujących fragmentów kanalizacji, czyli zmniejszenie jest 140.000,- i 60.000,- tj. 
200.000,- które trafia na kanalizację na konkretne odcinki tj. na ulicę Leśną. Natomiast środki ze 
sprzedaż mienia pochodzą z bieżących przetargów. 
Wójt Gminy poinformował, iż ze sprzedaży mienia zostało pozyskane więcej środków niż wskazywała 
wycena tego mienia. 
W zakresie transportu zbiorowego Pani Skarbnik wskazała, iż zwiększenie dotacji wynika ze 
zwiększenia ilości kilometrów. Trzeba podpisać z miastem aneks, a to się wiąże z zabezpieczeniem  
w budżecie środków. 
 
Radna Aneta Olszak spytała Wójta Gminy czy już coś wiadomo w sprawie ulgi dla  niepełnosprawnych, 
chodzi o bezpłatne przejazdy tych osób. 
 
Wójt Gminy wyjaśnił, że na stronie internetowej Urzędu Gminy zostało zamieszczone ogłoszenie, aby 
wszystkie osoby, które są zainteresowane, zgłaszały się do urzędu. Wystąpiliśmy do Pana Prezydenta, 
aby naszych mieszkańców niepełnosprawnych objąć taką samą ulgą jaką mają mieszkańcy miasta 
Siedlce. 
 
Rada Aneta Olszak spytała czy jest wiadomo ile to będzie kosztowało. Wójt Gminy odpowiedział, że 
nie wiadomo.  
 
Przewodniczący obrad zwrócił się ponownie z pytaniem: czy są inne głosy w dyskusji albo pytania do 
projektu zmian w budżecie? 
 
Innych głosów ani uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Przewodniczący obrad poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr LXI/871/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Siedlce na 2023 rok,  została podjęta głosami: za - 15, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad. 6 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Siedlce; 
 
Przewodniczący obrad wskazał, iż jest analogiczna sytuacja jak przy zmianach w budżecie. Projekt ma 
pozytywną opinię Komisji Planowania, Budżetu i Finansów. Natomiast dzisiaj został przedłożony 
skorygowany projekt tej uchwały i poprosił Panią Skarbnik o omówienie zmian. 
 
Pani Skarbnik Gminy omówiła treść uchwały. 
 
Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr LXI/872/2023 w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej Gminy Siedlce,  została podjęta głosami: za -15, przeciw – 0, wstrzymujące się – 
0. 
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Ad. 7 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w miejscowości 
Błogoszcz na rzecz Gminy Siedlce; 
 
Przewodniczący obrad Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
poprosił Pana Tomasza Sawickiego o przedstawienie lokalizacji tej działki. 
 
Pan Tomasz Sawicki wskazał, iż jest to nabycie w trybie bezprzetargowym, nabycie bezpłatne 
czterech działek przy ulicy Wspólnej. Są to działki prywatne z przeznaczeniem pod drogę. 
 
Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Głosów do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr LXI/873/2023 w sprawie wyrażenia zgody na 
nabycie nieruchomości położonej w miejscowości Błogoszcz na rzecz Gminy Siedlce,  została podjęta 
głosami: za -15, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad. 8 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w miejscowości 
Jagodnia na rzecz Gminy Siedlce; 
 
Przewodniczący obrad Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Poprosił pana 
Tomasza Sawickiego o omówienie projektu uchwały. 
 
Pan Tomasz Sawicki wskazał, iż jest to nabycie również nieodpłatne, jedna działka o powierzchni 242 
metry kwadratowe przeznaczona na poszerzenie drogi. 
 
Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr LXI/874/2023 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 
nieruchomości położonej w miejscowości Jagodnia na rzecz Gminy Siedlce, została podjęta głosami:  
za -15, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.9 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w miejscowości 
Strzała na rzecz Gminy Siedlce; 
 
Przewodniczący obrad Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Poprosił pana 
Tomasza Sawickiego o omówienie projektu uchwały. 
 
Pan Tomasz Sawicki wskazał, iż również jest to nabycie nieodpłatne, są nabywane dwie działki o pow. 
208 oraz 99 metrów kwadratowych i jest to poszerzenie ulicy Księżycowej. Będzie to droga gminna o 
szerokości 5 metrów. 
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Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr LXI/875/2023 w sprawie wyrażenia zgody na 
nabycie nieruchomości położonej w miejscowości Strzała na rzecz Gminy Siedlce, została podjęta 
głosami: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.10 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w miejscowości Nowe 
Iganie; 
 
Przewodniczący obrad Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Poprosił pana 
Tomasza Sawickiego o omówienie projektu uchwały. 
 
Pan Wójt Gminy poinformował, iż działka została przejęta od generalnej dyrekcji aktem notarialnym, 
złożony został wniosek na zagospodarowanie tej działki, żeby w przyszłości był parking. Natomiast żeby 
to zrealizować trzeba oddzielić działki wieczystego użytkowania, które jest do 2043 roku.   
 
Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr LXI/876/2023 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości położonej w miejscowości Nowe Iganie; została podjęta głosami: za – 12, przeciw – 1, 
wstrzymujące się – 2. 
 
Ad.11 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w miejscowości 
Pruszyn-Pieńki; 
 
Przewodniczący obrad Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Poprosił pana 
Tomasza Sawickiego o omówienie projektu uchwały. 
 
Pan Tomasz Sawicki poinformował, iż są to dwie działki o powierzchni ok 723 i 85 arów, zlokalizowane 
równolegle do ulicy Miodowej, przy terenach kolejowych. Są to działki rolno-leśne do zamiennego 
przeznaczenia. 
 
Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr LXI/877/2023 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości położonej w miejscowości Pruszyn-Pieńki; , została podjęta głosami: za – 15, przeciw – 
0, wstrzymujące się – 0. 
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Ad.12 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla działek ewidencyjnych nr 342/5, 343/5, 344/5, 345/2, 346 we wsi Ujrzanów,  
w gminie Siedlce; 
 
Przewodniczący obrad Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa i otrzymał pozytywną 
opinię.  
 
Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr LXI/878/2023 w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek ewidencyjnych  
nr 342/5, 343/5, 344/5, 345/2, 346 we wsi Ujrzanów, w gminie Siedlce; została podjęta głosami: za – 15, 
przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.13 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla działek ewidencyjnych nr 574, 575, 576 we wsi Strzała, w gminie Siedlce; 
 
Przewodniczący obrad Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa i otrzymał pozytywną 
opinię.  
 
Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr LXI/879/2023 Podjęcie uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek 
ewidencyjnych nr 574, 575, 576 we wsi Strzała, w gminie Siedlce; została podjęta głosami: za - 15, 
przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.14 
Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki 
ewidencyjnej nr 151/12 we wsi Stok Lacki, w gminie Siedlce; 
 
Przewodniczący obrad Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa i otrzymał pozytywną 
opinię.  
 
Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi bądź głosy  do projektu uchwały  
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr LXI/880/2023 w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla działki ewidencyjnej nr 151/12 we wsi Stok Lacki, w gminie 
Siedlce, została podjęta głosami: za - 15, przeciw – 0, wstrzymujące się –0. 
 
Ad. 15 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy, siedziby oraz statutu gminnej instytucji kultury o nazwie 
Gminny Ośrodek Kultury w Siedlcach; 
 
Przewodniczący obrad Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych. Na mail wpłynęła poprawiona 
wersja tej uchwały. 
 
Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są pytania do projektu uchwały? 
 
Pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr LXI/881/2023 w sprawie zmiany nazwy, siedziby 
oraz statutu gminnej instytucji kultury o nazwie Gminny Ośrodek Kultury w Siedlcach, została podjęta 
głosami: za - 15, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.16 
Podjęcie uchwały w sprawie aktu nadania wyróżnienia Zasłużonego dla Gminy Siedlce Pana Janusza 
Mikulskiego; 
 
Przewodniczący obrad Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych i otrzymał pozytywną opinię.  
Z wnioskiem o nadanie wyróżnienia wystąpiła grupa radnych gminy. 
 
Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi i wnioski do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr LXI/882/2023 w sprawie aktu nadania wyróżnienia 
Zasłużonego dla Gminy Siedlce Pana Janusza Mikulskiego; została podjęta głosami: za - 15, przeciw – 
0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad. 17 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PGE 
Dystrybucja S.A.; 
 
Przewodniczący obrad Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. 
 
Pan Tomasz Sawicki wyjaśnił, iż są to przyłącza energetycznie niskiego napięcia do budynku 
mieszkalnego jednorodzinnego w miejscowości Golice na ulicy Zachodniej. 
 
Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr LXI/883/2023 w sprawie wyrażenia zgody na 

ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PGE Dystrybucja S.A., została podjęta głosami: za - 15, 

przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 

 

Ad. 18 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PSG Sp. 

z o.o.; 

 

Przewodniczący obrad Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Proszę pana 
Tomasza Sawickiego o wskazanie lokalizacji tych sieci. 
 
Pan Tomasz Sawicki wskazał, iż są to przyłącza średniego ciśnienia w Żaboklikach ulica Tęczowa, 
Dworska, Kubusia Puchatka oraz Żelków Kolonia ulica Widok, Miodowa i Piaskowa.   
 
Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr LXI/884/2023 w sprawie wyrażenia zgody na 

ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PSG Sp. z o.o., została podjęta głosami: za - 15, przeciw – 

0, wstrzymujące się – 0. 

 

Ad. 19 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję 2024-2027; 
 

Przewodniczący obrad Andrzej Rymuza poinformował, że wybory ławników odbywają się w trybie 
tajnym. Zapoznamy się ze stanowiskiem zespołu opiniującego kandydatów na ławników powołany w 
Radzie Gminy. Przewodniczącą tego zespołu została pani radna Elżbieta Wojtyra. Następnie zostanie 
powołana komisja, która przeprowadzi te wybory. Stanowisko zespołu opiniującego przedstawi 
Przewodnicząca tego zespołu radna Elżbieta Wojtyra. 
 
Przewodnicząca zespołu opiniującego odczytała protokół z posiedzenia zespołu opiniującego 
kandydatów na ławników na kadencję 2024-2027. 
 
Przewodniczący obrad przystąpił do wyłonienia komisji skrutacyjnej celem przeprowadzenia tajnego 
głosowania w sprawie wyboru ławników. 
 
Przewodniczący obrad zarządził chwilową przerwę w sesji. 
 
Po przerwie Przewodniczący obrad wznowił obrady LXI sesji Rady Gminy Siedlce. Na sali obrad 
obecnych było 14 radnych (nieobecna radna Aneta Olszak). 
Poinformował, że ukonstytuowała się komisja skrutacyjna w osobach przewodniczący radny Albert 
Gochnio, członkowie radni Stanisław Kosyl i Leszek Woźnica. 
 
Przewodniczący komisji przedstawił procedurę głosowania tajnego w wyborach ławników. Na obrady 
dołączyła radna Aneta Olszak. W obradach uczestniczy 15 radnych. 
Komisja skrutacyjna przeprowadziła tajne głosowanie dot. wyboru ławników na kadencję 2024-2027.  
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Po oddaniu głosu przez wszystkich radnych Przewodniczący komisji skrutacyjnej poprosił 
Przewodniczącego obrad o krótką przerwę celem podliczenia głosów i sporządzenia protokołu  
z przeprowadzonego głosowania. 
 
Przewodniczący obrad ogłosił 5-cio minutową przerwę.  
 
Przewodniczce obrad wznowił po przerwie obrady LXI sesji Rady Gminy Siedlce oddając głos 
Przewodniczącemu komisji skrutacyjnej. Na Sali obrad było 14 radnych (nieobecna radna Aneta 
Olszak). 
 
Przewodniczący komisji skrutacyjnej odczytał protokół z wyników tajnego głosowania w sprawie 
wyboru ławników na kadencję 2024-2027. 
 
Przewodniczący obrad przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję 
2024-2027. 
 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr LX/885/2023 w sprawie wyboru ławników na 

kadencję 2024-2027 została podjęta głosami: za - 14, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 

 

Ad. 20 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości; 
 

Przewodniczący obrad Andrzej Rymuza poinformował, że pkt dotyczy petycji, która wpłynęła do 
Urzędu Gminy 7 sierpnia 2023 roku w zakresie umożliwienia darmowych przejazdów autobusami MPK 
osobom z orzeczoną niepełnosprawnością na obszarze Gminy Siedlce. Uchwała ta stwierdza, na 
podstawie prac Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, że Rada Gminy Siedlce uznaje się za niewłaściwą do 
rozpatrzenia tej petycji i przekazaniu jej do Wójta Gminy Siedlce. 
W tej chwili do obrad  LXI sesji dołączyła radna Aneta Olszak.  
 
Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 

Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie przedmiotowe sprawozdanie. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr LXI/886/2023 w sprawie przekazania petycji według 
właściwości została przyjęta głosami: za - 15, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad. 21 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości; 
 
Przewodniczący obrad Andrzej Rymuza poinformował, że pkt dotyczy petycji, która wpłynęła do 
Urzędu Gminy 18 września 2023 roku w przedmiocie przywrócenia linii autobusowej nr 13 do Ostrówka 
w okresie wakacyjnym o godz. 17,45. Uchwała ta stwierdza, na podstawie prac Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji, że Rada Gminy Siedlce uznaje się za niewłaściwą do rozpatrzenia tej petycji i 
przekazaniu jej do Wójta Gminy Siedlce. 
 
Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 

Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
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Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie przedmiotowe sprawozdanie. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr LXI/887/2023 w sprawie przekazania petycji według 
właściwości została przyjęta głosami: za - 15, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad. 22 
Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Siedlce za rok szkolny   2022/2023; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że informacja była przedmiotem prac Komisji 
Oświaty, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych. Przewodniczący obrad otworzył dyskusję i zwrócił się z 
pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 

Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie przedmiotową informację. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Siedlce za 
rok szkolny   2022/2023  roku została przyjęta głosami: za - 15, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad. 23. 
Informacja Wójta Gminy Siedlce o oświadczeniach majątkowych pracowników; 
 
Pan Wójt przekazał głos Pani Sekretarz. 
Pani Sekretarz poinformowała, iż wszystkie oświadczenia zostały w terminie przekazane do Naczelnika 
Urzędu Skarbowego. W dniu 11 października Naczelnik Urzędu Skarbowego poinformował o drobnych 
nieprawidłowościach w tych oświadczeniach u 3 osób. Dwie osoby już złożyły korektę, a w tym tygodniu 
zostanie złożona korekta przez trzecią osobę. 
 
Ad. 24 
Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Siedlce o oświadczeniach majątkowych radnych; 
 
Przewodniczący Rady poinformował, iż prawidłowości złożonych oświadczeń majątkowych Wójta 
Gminy i Przewodniczącego Rady dokonuje Wojewoda, który stwierdził pewne nieprawidłowości prosząc 
o ich wyjaśnienie. Naczelnik Urzędu Skarbowego, dokonując analizy oświadczeń majątkowych 
złożonych przez państwa radnych, stwierdził nieprawidłowości u radnych: Pana Kamińskiego, Pani 
Kręgol, Pana Kosyra, Pani Olszak, Pani  Wojtyry, Pana Gochnio i Pana Matuszyńskiego. Są to różne 
uchybienia albo jakieś nieścisłości. 
 
Ad. 25 
Informacje Przewodniczącego Rady; 
 
Przewodniczący Rady poinformował o następujących pismach: 

 Zawiadomienie o przetargu na dostawę energii elektrycznej dla Gminy Siedlce oraz jednostek 
organizacyjnych, który zakończy się 3 listopada br o godz. 12,00; 

 Wpłynęło kilka różnych pism na temat różnych dokumentów, inicjatyw podejmowanych przez 
m.in.  

- Rady Miejskiej w Toszku w sprawie podjęcia inicjatywy ustawodawczej w zakresie nowelizacji 
kilku ustaw m. in. KPA, kodeksu pracy i jeszcze kilku innych aktów, 
- pismo z Biura Mazowieckiego Planowania Regionalnego w Warszawie dotyczące 
zaopiniowania audytu krajobrazowego województwa mazowieckiego, które zostanie 
skierowane do Komisji Gospodarki Przestrzennej, 
- pismo które zostanie skierowane do Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych,  
a dotyczące zaproszenia na debatę  połączoną z warsztatami pn. Niewykluczeni. 
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Przewodniczący Rady dołączył się do zaproszenia wszystkich radnych, sołtysów, mieszkańców na 
uroczystości, które odbędą się w dniu 11 listopada br.  
 
Ad. 26   
Wolne wnioski, informacje; 
 
W tym punkcie zostały poruszone następujące zagadnienia: 
 

 Radny Matuszyński podziękował w imieniu mieszkańców i swoim panu Wójtowi Gminy za 
asfaltowanie trzech ulic w Nowym Opolu tj. Kwiatowej, Bukowej i Zielnej;  

 Radny Albert Gochnio poprosił Pana Wójta o spotkanie Pana, moje, pana prezesa Spółek 
Wodnych w Siedlcach w terenie w sprawie dotyczącej podejrzeń mieszkańców w zakresie 
uszkodzenia melioracji, co zgłaszałem wcześniej, przy budowie autostrady. Chodzi o odcinek 
pomiędzy ulicą Spokojną a Widok, a problem dotyczy tzw. sączków; 

 Pan Przewodniczący Walo przedstawił wniosek do pana Wójta, do pana Wicewójta i do Pana 
kierownika, aby dokonać oceny miejsca, które nazywa się skrzyżowanie ulica Łukowska z ulicą 
Wrzosową celem poprawy bezpieczeństwa w rejonie tego skrzyżowania, a konkretnie 
zabezpieczenia tej bezpiecznej drogi dzieci do szkoły w rejonie przejść w rejonie tego 
skrzyżowania. Wskazał, że na drodze wzdłuż ulicy Łukowskiej tworzą się zatory, pojazdy jadące 
w kierunku Łukowa, to jest droga powiatowa, w kierunku ronda, które sięgają czasami aż ulicy 
Radzyńskiej. Stojące w poprzek tego skrzyżowania pojazdy, również na przejściach i 
przejazdach, są omijane przez te nasze maluczkie. O ile przejście na ulicy Łukowskiej jest 
oznakowane i jego widać o tyle wzdłuż tej drogi po stronie wschodniej patrząc  po lewej stronie 
w kierunku ronda to przejście i przejazd najprawdopodobniej jest usytuowane nie na drodze 
publicznej ale na terenie już Selgrossowskim. Tam zostały resztki farby białej i czerwonej, które 
wskazują tak naprawdę gdzie to przejście było. Brakuje tam oznakowania pionowego, a więc 
dwóch tych znaków i odświeżenia ponieważ tamtędy te dzieciaki wracają, a tu są rzędy 
pojazdów wyjeżdzających, wjeżdżających i oczekujących i te dzieci są pomiędzy tymi pojazdami. 
Wskazał, że były już tam zdarzenia drogowe, na zwiększający się ruch pojazdów, zmieniające 
się warunki pogodowe i kaprysy aury jesiennej; 

 Pani Radna Olszak spytała Pana Wójta o sypanie destruktu w Wołyńcach Kolonii i w Rakowcu. 
Wskazała, że sterta przy świetlicy sobie spoczywa i ludzie się pytają co będzie z tym robione. 
Chciałaby, aby Pan Wójt wypowiedział się publicznie, aby uciąć te telefony do niej. Druga 
sprawa wskazana przez radną dotyczyła kończącej się naprawy drogi ulicy Brzozowej i 
Akacjowej w Rakowcu i w Żelkowie, a zamknięcia wiaduktu na Domanickiej szóstego. Wskazała 
na niegotowy objazd na Dzieci Zamojszczyzny i Borowikowa. Zapytała jak ten objazd będzie 
przebiegał i czy nie można postawić znaku zakazu wjazdu tych dużych samochodów powyżej 
3,5 tony na Brzozowej i na Akacjowej, aby nie zniszczyć tej nowej nawierzchni. 

 
Przewodniczący obrad zapytał, czy państwo radni mają jeszcze jakieś zgłoszenia. Zgłoszeń nie 
było. Przewodniczący obrad zapytał, czy ktoś z sołtysów będzie chciał zabrać głos. Nikt z obecnych 
się nie zgłosił. 
 
Przewodniczący obrad oddał głos panu Wójtowi. 
 

Pan Wójt wyjaśnił, że: 
- jutro zostanie sporządzone pismo do Wydziału Dróg w Starostwie dotyczące drogi w Białkach oraz, że 
ustalony zostanie termin spotkania celem poprawy bezpieczeństwa, o którym powiadomimy pana 
radnego, 
- destruktem zostanie wysypana jedna dróżka w Kolonii Wołyńcach tylko skończą czyścić chodniki, 
natomiast to co zostanie jest przeznaczone do Rakowca, gdy mieszkańcy zgłoszą w jakim miejscu ma 
zostać wysypany, 
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-  ulica Brzozowa i Akacjowa - gdy tylko prace zostaną zakończone i  będzie odbiór, znaki się pojawią. 
Będzie również prośba do policji, aby częściej ulicy te było kontrolowane; 
- do pana prezesa Spółek Wodnych zostanie skierowane pismo, aby w terenie zobaczył czy jest tam 
drenacja. Poinformował, że drogi serwisowe przejdą pod zarząd Gminy Siedlce. 

 
Wobec wyczerpania punktów porządku obrad Przewodniczący obrad zamknął obrady LXI Sesji Rady 
Gminy Siedlce, dziękując wszystkim obecnym za udział.  
 
 
 
Na LXI Sesji Rady Gminy Siedlce zostały podjęte następujące uchwały: 
 
 

1.  Nr LXI/870/2023 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Siedleckiego na 
dofinasowanie zadania pn. „Remont odcinka drogi powiatowej nr 3620W w 
m. Korczew oraz drogi powiatowej nr 3685W w m. Ujrzanów”, Cześć II 
„Remont drogi powiatowej nr 3685W w m. Ujrzanów” 

2.  Nr LXI/871/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy Siedlce na 2023 rok 

3.  Nr LXI/872/2023 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Siedlce 

4.  Nr LXI/873/2023 
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w 
miejscowości Błogoszcz na rzecz Gminy Siedlce 

5.  Nr LXI/874/2023 
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w 
miejscowości Jagodnia na rzecz Gminy Siedlce 

6.  Nr LXI/875/2023 
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w 
miejscowości Strzała na rzecz Gminy Siedlce 

7.  Nr LXI/876/2023 
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w 
miejscowości Nowe Iganie 

8.  Nr LXI/877/2023 
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w 
miejscowości Pruszyn-Pieńki; 

9.  Nr LXI/878/2023 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla działek ewidencyjnych nr 
342/5, 343/5, 344/5, 345/2, 346 we wsi Ujrzanów, w gminie Siedlce 

10.  Nr LXI/879/2023 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla działek ewidencyjnych nr 574, 575, 
576 we wsi Strzała, w gminie Siedlce  

11.  Nr LXI/880/2023 
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki 

ewidencyjnej nr 151/12 we wsi Stok Lacki, w gminie Siedlce 

12.  Nr LXI/881/2023 
w sprawie zmiany nazwy, siedziby oraz statutu gminnej instytucji kultury o 
nazwie Gminny Ośrodek Kultury w Siedlcach 

13.  Nr LXI/882/2023 
w sprawie aktu nadania wyróżnienia Zasłużonego dla Gminy Siedlce Pana 
Janusza Mikulskiego 

14.  Nr LXI/883/2023 
w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz 
PGE Dystrybucja S.A. 

15.  Nr LXI/884/2023 
w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz 
PSG Sp. z o.o.; 

16.  Nr LXI/885/2023 w sprawie wyboru ławników na kadencję 2024-2027 

17.  Nr LXI/886/2023 w sprawie przekazania petycji według właściwości; 

18.  Nr LXI/887/2023 w sprawie przekazania petycji według właściwości 
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Integralną część protokołu stanowi nagranie Sesji Rady Gminy załączone do protokołu oraz 
zamieszczone na stronie internetowej oraz w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy 
Siedlce. 
            
 
 

                        Przewodniczący Rady 
 

                Andrzej Rymuza  
Protokolant 
Hanna Krzemińska 


